



**Request for Proposals
Restaurant Operator**

**Demande de propositions
Restaurateur**

The City of Campbellton is soliciting proposals from innovative and qualified restaurateurs to operate the culinary area and bar service at the Restigouche River Experience Centre ("Taste the Place").

La Ville de Campbellton sollicite des propositions de restaurateurs innovateurs et qualifiés pour opérer l'aire culinaire et le service de bar du Centre d'expérience de la rivière Restigouche (Saveurs d'ci).

The proposal must aim to create an authentic tourist destination unique to the Restigouche region and to contribute to the development of partnerships with the Centre with a view to expanding the range of tourist experiences available at the Centre. The proposal must also aim to increase the attractiveness of the culinary area and the Centre in the eyes of the local community.

La proposition doit viser à créer une destination touristique authentique unique au Restigouche et à contribuer au développement de partenariats avec le Centre afin d'aider à élargir l'offre d'expériences touristiques qui y sont offertes. La proposition doit aussi viser à augmenter l'attractivité de l'aire culinaire et du Centre d'expérience de la rivière Restigouche auprès de la communauté locale.

The Restigouche River Experience Centre is located at 1 Riverview Drive, Campbellton, New Brunswick.

Le Centre d'expérience de la rivière Restigouche est situé au 1, Promenade Riverview, à Campbellton, Nouveau-Brunswick.

Proposal submission deadline

Tuesday, April 7, 2020 at 11:00 AM (N.B. local time).

Date limite de dépôt

Le mardi 7 avril 2020 à 11h (heure locale du N.-B.).

How to obtain the bid documents

The bid documents will be available beginning on March 3 at 1:00 PM at the City Hall reception desk (located at 76 Water Street, Campbellton). The bid documents will be provided by email upon request. Please call (506) 789-2700 to request an electronic copy. The documents will also be available on the New Brunswick Opportunities Network/NBON site.

**Comment se procurer les documents
de soumission**

Les documents de soumission seront disponibles à partir de 13h le 3 mars à la réception de l'hôtel de ville au 76, rue Water à Campbellton. Les documents de soumission seront fournis par courriel sur demande. Appelez le (506) 789-2700 pour demander votre copie électronique. Les documents seront aussi disponibles sur le site du Réseau de possibilités d'affaires du Nouveau-Brunswick/RPANB.